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PROTOKÓŁ NR VI/2024 

z obrad VI sesji Rady Powiatu Nakielskiego 

w dniu 30 października 2024 roku, w godz. od 13.00 do 14.50 

w sali nr 1 w Gminnym Centrum Administracyjno-Kulturalnym w Sadkach 

 

Ad 1/ Otwarcie sesji. 

 

Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, o godzinie 13.00 otworzył obrady  

VI sesji Rady Powiatu Nakielskiego. Powitał radnych, władze Gminy Sadki oraz zaproszonych gości. 

Poinformował, że nad przebiegiem obrad sesji pod względem prawnym czuwał będzie mecenas Krzysztof 

Bukowski.  

Michał Piszczek, Wójt Gminy Sadki, powitał radnych i zaproszonych gości. Powiedział, że obecność  

na tej sali radnych powiatowych jest dowodem na współpracę, dzięki której można będzie realizować 

przedsięwzięcia służące dobru ludzi w gminie i w powiecie. Dodał, że wspólne działanie jest gwarancją sukcesu. 

Chciałby, aby radni w obecnej kadencji pochylili się nad przebudową istniejących dróg powiatowych oraz budową 

ścieżek rowerowych w gminie Sadki. Podziękował za otwartość i gotowość do rozmów. 

Krzysztof Błoński, Starosta Nakielski, podziękował Wójtowi za gościnę i powiedział, że ze wspólnych 

rozmów mogą powstać plany i przyszłe inwestycje. Dodał, że wskazane przez Wójta inwestycje drogowe zostaną 

wzięte pod uwagę. 

 

Ad 2/ Stwierdzenie kworum. 

 

Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zarządził stwierdzenie kworum. Poinformował,  

że w obradach sesji uczestniczy 21 radnych, w związku z czym Rada jest władna do podejmowania uchwał,  

jak również innych aktów prawnych. 

 

Ad 3/  Przedstawienie pozostałych punktów porządku obrad. 

 

Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, odczytał pozostałe punkty porządku obrad sesji. 

 

4. Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Powiatu Nakielskiego. 

5. Sprawozdanie Starosty Nakielskiego z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz działalności Zarządu 

Powiatu w okresie międzysesyjnym.  

6. Informacja o oświadczeniach majątkowych złożonych Staroście Nakielskiemu. 

7. Informacja o oświadczeniach majątkowych złożonych Przewodniczącemu Rady Powiatu Nakielskiego. 

8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu Nakielskiego za rok szkolny 2023/2024. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne zbycie nieruchomości po byłej szkole 

podstawowej w Sipiorach. 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie Programu Współpracy Powiatu Nakielskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie i przechowywanie na parkingach 

strzeżonych pojazdów usuniętych z dróg oraz wysokości kosztów powstałych w wyniku wydania 

dyspozycji usunięcia, a następnie odstąpienia od usunięcia pojazdu, obowiązujących w 2025 roku. 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej powiatu 

nakielskiego.  

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nakielskiego na 2024 

rok. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia przez Powiat Nakielski pomocy finansowej Gminie Szubin oraz 

zawarcia w tej sprawie umowy pomiędzy Powiatem Nakielskim a Gminą Szubin. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Rady Powiatu Nakielskiego do uczestnictwa 

w Europejskim Korpusie Radnych. 

16. Informacja Starosty Nakielskiego o skierowanych do niego w okresie międzysesyjnym interpelacjach  

i zapytaniach radnych. 

17. Wnioski i oświadczenia radnych. 

18. Wolne głosy. 

19. Zakończenie obrad. 

 

 Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał, czy radni mają uwagi do porządku obrad 

VI sesji Rady Powiatu. 

 Krzysztof Błoński, Starosta Nakielski, poprosił o włączenie do porządku obrad czterech projektów 

uchwał tj. projekt uchwały w sprawie regulaminu korzystania z pomostu, projekt uchwały w sprawie regulaminu 

korzystania z terenu rekreacyjnego, projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Gryfów 

Śląski oraz projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Powiat Nakielski zabudowanej 

nieruchomości położonej w Nakle nad Notecią przy ulicy Strażackiej 2A. 

 Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał czy są inne uwagi do porządku obrad. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Rada Powiatu Nakielskiego w obecności 21 radnych jednogłośnie przyjęła porządek obrad z zaproponowanymi 

zmianami. 

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Porządek obrad VI sesji Rady Powiatu Nakielskiego po zmianach: 

 

1.  Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Przedstawienie pozostałych punktów porządku obrad. 
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4. Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Powiatu Nakielskiego. 

5. Sprawozdanie Starosty Nakielskiego z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz działalności Zarządu 

Powiatu w okresie międzysesyjnym.  

6. Informacja o oświadczeniach majątkowych złożonych Staroście Nakielskiemu. 

7. Informacja o oświadczeniach majątkowych złożonych Przewodniczącemu Rady Powiatu Nakielskiego. 

8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu Nakielskiego za rok szkolny 2023/2024. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne zbycie nieruchomości po byłej szkole 

podstawowej w Sipiorach. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie Programu Współpracy Powiatu Nakielskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie i przechowywanie na parkingach 

strzeżonych pojazdów usuniętych z dróg oraz wysokości kosztów powstałych w wyniku wydania 

dyspozycji usunięcia, a następnie odstąpienia od usunięcia pojazdu, obowiązujących w 2025 roku. 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej powiatu 

nakielskiego.  

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nakielskiego na 2024 

rok. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia przez Powiat Nakielski pomocy finansowej Gminie Szubin oraz 

zawarcia w tej sprawie umowy pomiędzy Powiatem Nakielskim a Gminą Szubin. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Rady Powiatu Nakielskiego do uczestnictwa 

w Europejskim Korpusie Radnych. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu korzystania z pomostu. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu korzystania z terenu rekreacyjnego. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Gryfów Śląski. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Powiat Nakielski zabudowanej 

nieruchomości położonej w Nakle nad Notecią przy ulicy Strażackiej 2A. 

20. Informacja Starosty Nakielskiego o skierowanych do niego w okresie międzysesyjnym interpelacjach  

i zapytaniach radnych. 

21. Wnioski i oświadczenia radnych. 

22. Wolne głosy. 

23. Zakończenie obrad. 

 

Ad 4/ Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Powiatu Nakielskiego.  

 

Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, poinformował, że protokół wyłożony był  

do wglądu w Biurze Rady. Wszyscy radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią. Zapytał, czy są pytania 

lub uwagi do protokołu z V sesji Rady Powiatu Nakielskiego. 
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Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Rada Powiatu Nakielskiego w obecności 21 radnych jednogłośnie przyjęła protokół z V sesji Rady Powiatu 

Nakielskiego. 

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 5/ Sprawozdanie Starosty Nakielskiego z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz działalności Zarządu Powiatu 

w okresie międzysesyjnym.  

 

 Krzysztof Błoński, Starosta Nakielski, powiedział, że w dniu dzisiejszym odbyło się posiedzenie zarządu, 

na którym zostały podjęte uchwały w sprawie wniesienia autopoprawek do projektu uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie wieloletniej prognozy finansowej powiatu nakielskiego, oraz do projektu uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nakielskiego na 2024 rok. Ponadto Zarząd Powiatu skierował pod obrady 

dzisiejszej sesji projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Powiat Nakielski zabudowanej 

nieruchomości położonej w Nakle nad Notecią przy ulicy Strażackiej 2A. Dodał, że informacja z wykonania 

uchwał Rady Powiatu oraz sprawozdanie z  działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym zostały 

umieszczone w systemie eSesja.  

Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał, czy są pytania do złożonego 

sprawozdania. 

Artur Michalak, Radny Rady Powiatu, powiedział, że dwa miesiące temu podczas obrad sesji poprosił 

Starostę oraz Zarząd Powiatu o zajęcie się sprawą budowy ścieżek pieszo-rowerowych wzdłuż dróg 

wojewódzkich. Zapytał, czy jego prośba została zrealizowana. 

Krzysztof Błoński, Starosta Nakielski, powiedział, że odbył rozmowę z Marszałkiem Województwa 

Kujawsko-Pomorskiego, Panem Piotrem Całbeckim i poprosił o wsparcie w zakresie budowy ścieżek 

rowerowych. Wyjaśnił Marszałkowi, że zaproponował współpracę i stworzenie dokumentacji na budowę ścieżek 

rowerowych przy drogach wojewódzkich wszystkim włodarzom gmin powiatu nakielskiego, którzy pozytywnie 

odebrali ten pomysł i wyrazili wstępną zgodę. Oznajmił, że stworzenie takiej dokumentacji trwa dwa lata,  

a dopiero potem będzie możliwa realizacja. Marszałek zaproponował przekazanie 40% wkładu z Województwa 

Kujawsko-Pomorskiego. Pozostałe 60% należałoby pokryć ze środków powiatu nakielskiego i gmin. Dodał,  

że oczywiście będą starać się również pozyskać środki zewnętrzne np. z funduszy europejskich. Jednak jest 

możliwe dopiero gdy zostanie stworzona dokumentacja. Oświadczył, że jego oczekiwaniem jest, aby ścieżki 

rowerowe powstały w tej kadencji. 

Jarosław Odrobiński, Radny Rady Powiatu, odnosząc się do punktu 10 posiedzenia Zarządu Powiatu  

z dnia 11 października br. w imieniu własnym i Burmistrza Mroczy Pana Jarosława Okonka, podziękował  

za nawiązanie współpracy w zakresie bieżącego utrzymania dróg powiatowych na terenie gminy. 

 

Ad 6/ Informacja o oświadczeniach majątkowych złożonych Staroście Nakielskiemu. 

 

 

Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał, czy są pytania do złożonej informacji. 
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Pytań i uwag nie było. 

 

Ad 7/ Informacja o oświadczeniach majątkowych złożonych Przewodniczącemu Rady Powiatu Nakielskiego. 

 

Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał, czy są pytania do złożonej informacji. 

 

Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, powiedział, że wszystkie oświadczenia majątkowe 

wpłynęły w terminie. Dwóch radnych złożyło wyjaśnienia związane z błędnym zapisem. Zgodnie z przepisami 

oświadczenia majątkowe wraz z wyjaśnieniami przekazał do Urzędu Skarbowego w Nakle nad Notecią. 

 

Pytań i uwag nie było. 

 

Ad 8/ Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu Nakielskiego za rok szkolny 2023/2024. 

 

 Krzysztof Błoński, Starosta Nakielski, przedstawił zebranym nowego dyrektora Wydziału Edukacji - 

Panią Magdalenę Gapińską,  

 

Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał, czy są pytania do złożonej informacji. 

Jarosław Odrobiński, Radny Rady Powiatu Nakielskiego, pogratulował Staroście, dyrektorowi  

i pracownikom Wydziału Edukacji udanego zorganizowania powiatowych obchodów Dnia Edukacji Narodowej, 

które odbyły się 18 października br. w Nakielskim Ośrodku Kultury w Nakle nad Notecią.  

Beata Danielewska-Szymczak, Radna Rady Powiatu, powiedziała, że brała udział w obchodach Dnia 

Edukacji Narodowej w Zespole Szkół Specjalnych w Szubinie. Wyjaśniła, że pierwszy raz była tam w innej roli  

i miała okazję obejrzeć występy dzieci. Dodała, że uczniowie mają stworzone bardzo dobre warunki i można 

poczuć się jak w domu. Dodała, że nazwa „szkoły specjalne” nie jest adekwatna do tych miejsc. Pogratulowała 

Zbigniewowi Sabacińskiemu, Przewodniczącemu Rady Powiatu, który jest nauczycielem w ZSS. 

Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, podziękował za słowa uznania i powiedział,  

że szkoła stara się, aby była dobra atmosfera i żeby dzieci nie czuły barier. 

 

Więcej pytań i uwag nie było. 

 

Ad  9/ Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne zbycie nieruchomości po byłej szkole 

podstawowej w Sipiorach. 

 

Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, powiedział, że korzystając z § 47 ust. 5 statutu 

Powiatu Nakielskiego, nie będzie odczytywał całości treści projektów uchwał. Następnie zapytał, czy są pytania 

lub uwagi do projektu uchwały. 

Anna Duda-Nowicka, Radna Rady Powiatu, zaapelowała, aby znaleźć inny cel zagospodarowania 

budynku w Sipiorach, niż ten, który jest wpisany w akcie notarialnym, ponieważ Powiat Nakielski ma większe 
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możliwości na uruchomienie innej placówki. 

Krzysztof Błoński, Starosta Nakielski, powiedział, że na dzień dzisiejszy nie wypełniliśmy obowiązku, 

który został zawarty w umowie. Wyjaśnił, że jedynym rozsądnym rozwiązaniem jest zwrot tej nieruchomości,  

ale to nie jest koniec sprawy. Zaapelował do wszystkich radnych o przedstawienie pomysłów na przeznaczenie 

tego budynku. 

 Jarosław Odrobiński, Radny Rady Powiatu, powiedział, że Radny Bagnerowski wspomniał o tym,  

że w tym budynku w 1939 roku katowano mieszkańców miejscowości. Oznajmił, że jeśli nie byłoby innego 

pomysłu na przeznaczenie budynku w Sipiorach, to można by utworzyć powiatową izbę pamięci ofiar Zbrodni 

pomorskiej 1939 roku i nauczać młodzież w tym temacie. Dodał, że inne gminy też mają takie miejsca pamięci. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, odczytał część projektu uchwały i poddał go pod 

glosowanie. 

 

Rada Powiatu Nakielskiego w obecności 21 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody  

na nieodpłatne zbycie nieruchomości po byłej szkole podstawowej w Sipiorach, która została zapisana w rejestrze 

uchwał pod Nr VI/36/2024. 

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad  10/ Podjęcie uchwały w sprawie Programu Współpracy Powiatu Nakielskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025. 

 

Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał, czy są pytania lub uwagi do projektu 

uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, odczytał część projektu uchwały i poddał go pod 

glosowanie. 

 

Rada Powiatu Nakielskiego w obecności 21 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie Programu 

Współpracy Powiatu Nakielskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 

ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025, która 

została zapisana w rejestrze uchwał pod Nr VI/37/2024. 

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 11/ Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie i przechowywanie na parkingach 

strzeżonych pojazdów usuniętych z dróg oraz wysokości kosztów powstałych w wyniku wydania dyspozycji 

usunięcia, a następnie odstąpienia od usunięcia pojazdu, obowiązujących w 2025 roku. 

 

 

Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał, czy są pytania lub uwagi do projektu 

uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, odczytał część projektu uchwały i poddał go pod 

glosowanie. 

 

Rada Powiatu Nakielskiego w obecności 21 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie ustalenia wysokości 

opłat za usuwanie i przechowywanie na parkingach strzeżonych pojazdów usuniętych z dróg oraz wysokości 

kosztów powstałych w wyniku wydania dyspozycji usunięcia, a następnie odstąpienia od usunięcia pojazdu, 

obowiązujących w 2025 roku, która została zapisana w rejestrze uchwał pod Nr VI/38/2024. 

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 12/ Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej powiatu nakielskiego.  

 

Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał, czy są pytania lub uwagi do projektu 

uchwały. 

Natalia Zmudzińska, Skarbnik Powiatu Nakielskiego, wyjaśniła na czym polega zmiana w autopoprawce 

do projektu uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, odczytał część projektu uchwały i poddał go pod 

glosowanie wraz z autopoprawką. Autopoprawka do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

wieloletniej prognozy finansowej powiatu nakielskiego, stanowi załącznik do protokołu sesji.   

 

Rada Powiatu Nakielskiego w obecności 21 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę  

w sprawie wieloletniej prognozy finansowej powiatu nakielskiego, która została zapisana w rejestrze uchwał pod 

Nr VI/39/2024. 

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 13/ Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nakielskiego na 2024 rok. 
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Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał, czy są pytania lub uwagi do projektu 

uchwały. 

Krzysztof Błoński, Starosta Nakielskiego, wyjaśnił, że autopoprawka do projektu budżetu wiąże  

się ze zmianami w autopoprawce do wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, odczytał część projektu uchwały i poddał go pod 

glosowanie wraz z autopoprawką. Autopoprawka do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

wieloletniej prognozy finansowej powiatu nakielskiego, stanowi załącznik do protokołu sesji.   

 

Rada Powiatu Nakielskiego w obecności 21 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu powiatu nakielskiego na 2024 rok, która została zapisana w rejestrze uchwał pod  

Nr VI/40/2024. 

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 14/ Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia przez Powiat Nakielski pomocy finansowej Gminie Szubin oraz 

zawarcia w tej sprawie umowy pomiędzy Powiatem Nakielskim a Gminą Szubin. 

 

Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał, czy są pytania lub uwagi do projektu 

uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, odczytał część projektu uchwały i poddał go pod 

glosowanie. 

 

Rada Powiatu Nakielskiego w obecności 21 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie udzielenia przez 

Powiat Nakielski pomocy finansowej Gminie Szubin oraz zawarcia w tej sprawie umowy pomiędzy Powiatem 

Nakielskim a Gminą Szubin, która została zapisana w rejestrze uchwał pod Nr VI/41/2024. 

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 15/ Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Rady Powiatu Nakielskiego do uczestnictwa  

w Europejskim Korpusie Radnych. 

 

Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił o zgłaszanie kandydatur. 

Maciej Boinski, Radny Rady Powiatu, powiedział, że zgłasza kandydatkę Radną Antetę Skieresz.  

Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał Radną Anetę Skieresz, czy wyraża zgodę. 

Aneta Skieresz, Radna Rady Powiatu, wraziła zgodę. 

Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał, czy są inne kandydatury. 
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Więcej kandydatur nie zgłoszono.  

 

Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał, czy są pytania lub uwagi do projektu 

uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, odczytał część projektu uchwały i poddał go pod 

glosowanie. 

 

Rada Powiatu Nakielskiego w obecności 21 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wyznaczenia 

przedstawiciela Rady Powiatu Nakielskiego do uczestnictwa w Europejskim Korpusie Radnych, która została 

zapisana w rejestrze uchwał pod Nr VI/42/2024. 

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

 

 Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, pogratulował Radnej Skieresz i życzył owocnej 

pracy w Europejskim Korpusie Radnych. 

Aneta Skieresz, Radna Rady Powiatu, podziękowała, za otrzymane głosy i powiedziała że będzie godnie 

reprezentować Powiat Nakielski w Europejskim Korpusie Radnych. 

 

Ad 16/ Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu korzystania z pomostu. 

 

Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał, czy są pytania lub uwagi do projektu 

uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, odczytał część projektu uchwały i poddał go pod 

glosowanie. 

 

Rada Powiatu Nakielskiego w obecności 21 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie regulaminu 

korzystania z pomostu, która została zapisana w rejestrze uchwał pod Nr VI/43/2024. 

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 17/ Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu korzystania z terenu rekreacyjnego. 

 

Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał, czy są pytania lub uwagi do projektu 

uchwały. 
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Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, odczytał część projektu uchwały i poddał go pod 

glosowanie. 

 

Rada Powiatu Nakielskiego w obecności 21 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie regulaminu 

korzystania z terenu rekreacyjnego, która została zapisana w rejestrze uchwał pod Nr VI/44/2024. 

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 18/ Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Gryfów Śląski. 

 

Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał, czy są pytania lub uwagi do projektu 

uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, odczytał część projektu uchwały i poddał go pod 

glosowanie. 

 

Rada Powiatu Nakielskiego w obecności 21 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Gminy Gryfów Śląski, która została zapisana w rejestrze uchwał pod Nr VI/45/2024. 

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 19/ Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Powiat Nakielski zabudowanej 

nieruchomości położonej w Nakle nad Notecią przy ulicy Strażackiej 2A. 

 

Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał, czy są pytania lub uwagi do projektu 

uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, odczytał część projektu uchwały i poddał go pod 

glosowanie. 

 

Rada Powiatu Nakielskiego w obecności 21 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody  

na nabycie przez Powiat Nakielski zabudowanej nieruchomości położonej w Nakle nad Notecią przy ulicy 

Strażackiej 2A, która została zapisana w rejestrze uchwał pod Nr VI/46/2024. 

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 20/ Informacja Starosty Nakielskiego o skierowanych do niego w okresie międzysesyjnym interpelacjach 

i zapytaniach radnych. 

 

Krzysztof Błoński, Starosta Nakielski, przedstawił informację o skierowanych do niego w okresie 

międzysesyjnym interpelacjach i zapytaniach radnych /informacja stanowi załącznik do protokołu sesji/. 

 

Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał, czy są pytania lub uwagi do złożonej przez 

Starostę informacji. 

 Beata Danielewska-Szymczak, Radna Rady Powiatu, odnosząc się do interpelacji w sprawie wystąpienia 

do zarządcy drogi wojewódzkiej nr 246 z wnioskiem o zmianę lokalizacji przystanku autobusowego  

w miejscowości Smolniki, poprosiła, aby dopisać, że ta sprawa została skonsultowana z Burmistrzem Szubina 

oraz dyrektorem Szkoły Podstawowej nr 1 w Szubinie i oboje popierają ten wniosek. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad 21/ Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

 Jarosław Odrobiński, Radny Rady Powiatu, oznajmił, że złożył wniosek do Zarządu Dróg Wojewódzkich 

w sprawie zamontowania ławek na obwodnicy w miejscowości Mrocza oraz w sprawie wykonania ścieżki 

rowerowej przy drodze wojewódzkiej nr 241 na odcinku Mrocza-Krukówko. Wyjaśnił, że w miejscowości 

Krukówko znajduje się Centrum Turystyki Rowerowej, ale brakuje ścieżki rowerowej od obwodnicy Mroczy  

do tego miejsca. Następnie odczytał treść odpowiedzi, której udzielił mu ZDW. 

Ryszard Bagnerowski, Radny Rady Powiatu, zapytał, na jakim etapie jest sprawa przejęcia  

do prowadzenia przez Powiat Nakielski Zespołu Szkół Technicznych w Kcyni. 

Krzysztof Błoński, Starosta Nakielski, powiedział, że decyzja o przejęciu szkoły jest bardzo poważna  

i należy do rady. Wyjaśnił, że aby podjąć taką decyzje potrzeba informacji o kosztach utrzymania szkoły, kosztach 

związanych z przejęciem placówki oraz danych dotyczących ilości uczniów uczęszczających do szkoły. Dodał,  

że obecnie przygotowywany jest przez Referat Inwestycji operat, który zostanie przedstawiony radzie. Oznajmił, 

że chciałby, aby decyzja została podjęta do końca bieżącego roku. Powiedział również, że postepowanie  

z powództwa Gminy Kcynia przeciwko Powiatowi Nakielskiemu zostało odroczone o pół roku. 

Anna Duda-Nowicka, Radna Rady Powiatu, podziękowała za zwiększenie środków na konkursy  

dla organizacji pozarządowych. Dodała, że dwie organizacje pozarządowe z gminy Kcynia odbierały nagrodę 

Marszałka Województwa Kujawsko-Pomorskiego. Podziękowała także Zarządowi Dróg Powiatowych  

w Nakle nad Notecią za bieżącą realizację zadań, które zgłosiła tam bezpośrednio oraz za podjęcie działań  

w związku ze złożoną interpelacją dotyczącą zalewania przez wody opadowe posesji w Gromadnie. 

Aneta Skieresz, Radna Rady Powiatu, powiedziała, że każda gmina powiatu na swoje problemy  

i potrzeby. Dla niej priorytetem są dwie drogi w gminie Sadki tj. naprawa nawierzchni i budowa chodnika  

w miejscowości Bnin oraz droga Anieliny-Dębowo-Broniewo. Poinformowała, że złożyła wniosek do Zarządu 

Powiatu oraz Zarządu Dróg Powiatowych z prośbą o zabezpieczenie środków w przyszłorocznym budżecie na ten 

cel i poprosiła o pozytywne rozpatrzenie. 
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Edward Kominiak, Radny Rady Powiatu, zapytał na jakim etapie jest budowa chodnika przy  

ul. Mickiewicza w miejscowości Sadki. 

Krzysztof Napieralski, Radny Rady Powiatu, podziękował Staroście Nakielskiemu oraz dyrektorowi 

Zarządu Dróg Powiatowych w Nakle nad Notecią za uzupełnienie ubytków w nawierzchni na drodze Samostrzel-

Gromadno. Oznajmił, że przyłącza się do wniosku Radnego Kominiaka dotyczącego chodnika przy  

ul. Mickiewicza w Sadkach. Poprosił Starostę Nakielskiego o zwrócenie uwagi na wykaszanie zakrzaczeń  

w gminie Sadki oraz o pochylenie się nad wnioskiem Radnej Skieresz dotyczący naprawy nawierzchni  

w miejscowości Bnin oraz drogi Anieliny-Dębowo-Broniewo. 

Jarosław Odrobiński, Radny Rady Powiatu, powiedział, że utrzymuje stały kontakt z panem dyrektorem 

Zarządu Dróg Powiatowych i telefonicznie zgłasza bieżące problemy. Taka forma kontaktu pozwala na szybkie 

działania Zarządu Dróg Powiatowych za co dziękuje Panu Dyrektorowi.  

 Krzysztof Błoński, Starosta Nakielski, powiedział, że remont drogi w Bninie jest trudny do wykonania. 

Wyjaśnił, że gruntowny remont drogi wymaga budowy kanalizacji deszczowej, na którą nie ma miejsca. Wyjaśnił 

również dlaczego trudno zaplanować w tym miejscu budowę chodnika. 

 

Ad 22/ Wolne głosy. 

 

Ryszard Bagnerowski, Radny Rady Powiatu, powiedział, że jadąc z Sadek do Szubina można wybrać 

drogą przez Ludwikowo i zachęcił radnych, aby się tamtędy przejechali i zobaczyli stan drogi powiatowej. 

Krzysztof Błoński, Starosta Nakielski, powiedział, że wspomniana droga do Ludwikowa mieści się w 6% 

dróg powiatowych w bardzo złym stanie technicznym i chciałby, aby na koniec kadencji wszystkie te drogi zostały 

wyremontowane. Dodał, że w tych 6% jest jeszcze krótki odcinek w miejscowości Grzeczna Panna, gmina Szubin 

oraz w miejscowości Witosław, gmina Mrocza. Wyjaśnił, że w przyszłym roku planowana jest poważna inwestycja 

2 km odcinka drogi w gminie Kcynia, realizowana z Funduszu Dróg Samorządowych.  

Ryszard Bagnerowski, Radny Rady Powiatu, powiedział, że chciałby mieć wsparcie kolegów radnych  

z gminy Szubin przy wnioskowaniu o remont drogi w Ludwikowie. 

Michał Dubkowski, Wicestarosta Nakielski, powiedział, że wraz ze Stowarzyszaniem „Partnerstwo dla 

Krajny i Pałuk” zaprasza do udziału w Forum inicjatyw lokalnych i organizacji pozarządowych powiatu 

nakielskiego, które odbędzie się 14 listopada br. o godz. 16.00 w Miejsko-Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej 

w Nakle nad Notecią. Wyjaśnił, że jest to odpowiednie spotkanie dla przedstawicieli organizacji pozarządowych  

i będzie to dobra okazja, aby rozwiać wszelkie wątpliwości związanych z wnioskami. Oznajmił,  

że ważnym tematem przewodnim będą standardy ochrony małoletnich, które każda organizacja pracująca  

z dziećmi musi przygotować. Poprosił o przekazanie zaproszenia przedstawicielom organizacji pozarządowych. 

Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, przedstawił pisma, które wpłynęły do niego  

w okresie międzysesyjnym. 

 Bartosz Łyszczarz, Wiceprzewodniczący Rady Powiatu, powiedział, że w imieniu Sołtysa, mieszkańców 

i Rady Sołeckiej Sołectwa Dębogóra pragnie złożyć podziękowania Radzie Powiatu Nakielskiego za wykonanie 

remontu drogi powiatowej 1931C na odcinku Kcynia-Dębogóra i przekazał na ręce Przewodniczącego Rady 

upominek. 
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Ad 23/ Zakończenie obrad. 

 

Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, podziękował Wójtowi Gminy Sadki za możliwość 

przeprowadzenia posiedzenia w ich gminie. Podziękował również radnym powiatowym, gminnym oraz wszystkim 

zaproszonym gościom. Następnie zakończył obrady. 

 

                                                                                                           PRZEWODNICZĄCY RADY 

 

                                                                                                              ZBIGNIEW SABACIŃSKI 

 

                                   

 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  

Protokół sporządziły: 

Magdalena Ślagowska 

Karolina Ocetkiewicz 

 


